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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Defensie over 
het bericht in de Telegraaf over «dure reizen» door de defensietop (ingezonden 
28 augustus 2015) 

Vraag 1
Hoe oordeelt u over het bericht over de hoge reisuitgaven door de defensie-
top?1 

Vraag 2
Vindt u deze uitgaven aanvaardbaar? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u een overzicht geven van alle vliegreizen (en bijbehorende kosten) die 
in de afgelopen twee jaar gemaakt zijn door de defensietop? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van alle andere declaraties en bijbehorende 
kosten die door Defensie-medewerkers gemaakt worden? 

Vraag 5
Hoe rijmt u dit met de grote tekorten bij Defensie, bijvoorbeeld als het gaat 
om munitie? 

Vraag 6
Hoe rijmt u dit met het feit dat er nog altijd geen cao is afgesloten die breed 
wordt gedragen? 

Vraag 7
Bent u van plan om het beleid rond vliegreizen en declaraties aan te 
scherpen? Zo ja, wat gaat u ondernemen?

1 Telegraaf, 27 augustus 2015, http://www.telegraaf.nl/binnenland/24420495/
__Defensie_vliegt_super-de-luxe__.html
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